
Rada Gminy Błędów 
Radni - Sesja  

Protokół nr XXXIII.2020 

Z posiedzenia Rady Gminy Błędów 

W dniu 2 grudnia 2020 roku 

 

Obrady rozpoczęto 2 grudnia 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 14:00 tego samego 

dnia. 

Posiedzenie odbywało się w budynku Centrum Kultury Lokalnej w Błędowie. 

Posiedzenie odbywało się przy zachowaniu wszelkich środków bezpieczeństwa 

epidemiologicznego. Mierzenie temperatury przy wejściu, obowiązkowe zakrywanie nosa i ust, 

dezynfekcja rąk. 

Przewodniczył Piotr Jakubczyk Przewodniczący Rady Gminy Błędów 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Leszek Bobrowski 

2. Robert Borkowski 

3. Dominik Górecki 

4. Piotr Jakubczyk 

5. Andrzej Kępka 

6. Krzysztof Kołacz 

7. Zbigniew Koziński 

8. Wojciech Nowocień 

9. Sebastian Oziemski 

10. Piotr Piekarski 

11. Dariusz Rybak 

12. Marek Rybicki 

13. Leszek Słowiński 

14. Aneta Wróblewska 

15. Zenon Żebrowski 

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk poinformował, że przebieg obrad Rady Gminy 

Błędów jest utrwalany i transmitowany za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, co 

jest realizacją obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b Ustawy o samorządzie gminnym. 

Transmisja obrad jest dostępna na stronie internetowej urzędu natomiast nagrania z sesji 

zamieszczone będą/są na stronie internetowej www.bledow.pl. 

Powitał Radnych, Wójta oraz wszystkich przybyłych pracowników Urzędu Gminy w 

Błędowie na posiedzenie Rady. 

Przewodniczący Rady Gminy słowami: ”Otwieram Sesję Rady Gminy w Błędowie” otworzył 

posiedzenie Rady Gminy. 

Na podstawie listy obecności (obecnych 12 radnych, ustawowy skład Rady 15 radnych) 

stwierdził quorum zdolne do podejmowania uchwał. 

http://www.bledow.pl/


Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Wójt Mirosław Jakubczak wystąpił z wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad w pkt 8 ppkt. e 

podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie w użyczenie gruntu będącego 

własnością Wspólnoty Wsi Goliany na rzecz Gminy Błędów i przełożenie na następne 

obrady. Ta uchwała musi być dopracowana pod względem prawnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk zapytał się, czy coś więcej w tej sprawie p. 

Wójt wyjaśni.  

 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że ta uchwała na pewno musi być dopracowana pod 

względem prawnym, p. Mecenas już się tym zajęła. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że ta uchwała jest zaopiniowana 

przez p. Mecenas co jest nie tak 

 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że to było wcześniej i  po zbadaniu dogłębnym sprawy 

to tę uchwałę  trzeba zmodyfikować. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zdjęcie z porządku obrad w pkt 8 ppkt e podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przyjęcie w użyczenie gruntu będącego własnością Wspólnoty Wsi Goliany na rzecz Gminy 

Błędów . 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Andrzej Kępka, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, 

Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Zenon Żebrowski 

PRZECIW (3) 

Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Krzysztof Kołacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aneta Wróblewska 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził, że w pkt 8 ppkt e podjęcie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie w użyczenie gruntu będącego własnością Wspólnoty 

Wsi Goliany na rzecz Gminy Błędów zdjęto z porządku obrad i przełożono na następne 

obrady. 

 

 

2. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji: 

 

   a) Nr XXXI.2020 z dnia 26 sierpnia 2020r, 
Projekt protokołu radni otrzymali wraz z programem na sesję w systemie eSesja. 

 

Głosowano w sprawie: 
Nr XXXI.2020 z dnia 26 sierpnia 2020r,.  



 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Aneta 

Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

b) Nr XXXII.2020 z dnia 30 września 2020r. 

Projekt protokołu radni otrzymali wraz z programem na sesję w systemie eSesja. 

 

Głosowano w sprawie: 
Nr XXXII.2020 z dnia 30 września 2020r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Aneta 

Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

3. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady oraz działalności Wójta i podległych 

jednostek w okresie między sesjami. 

 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że zakończyliśmy wożenie pierwszej tury tłucznia. 

Tłuczeń był dobrej jakości. W niektórych wsiach prywatnie sobie dokupywali ten tłuczeń. 

Jeśli Rada zaakceptuje, tą są propozycje zmian w funduszu i dowieziemy w drugiej turze 

trochę tłucznia. 

Zakończone roboty po wielkich trudach i przebojach na drodze w Wólce Dańkowskiej. 

Wykonawca narozrabiał i miał na pewnym etapie wstrzymane roboty. Nie do przyjęcia było 

to co zrobił wykonawca, został zmuszony do dokonania poprawek.  Po poprawkach nie 

powinno być żadnych problemów i parametry powinny być dobre. Nie mogliśmy tego 

zbagatelizować. W niektórych miejscach wzmocniono drogę cementem. Teren na Wólce 

Dańkowskiej jest specyficzny, trochę podmokły i trzeba było to zrobić. 

Prace w Lipiu na drodze są na ukończeniu, chodniki na wjazdach są opuszczane. Spadki są 

zachowane, woda się nie zatrzymuje. Teren dobrze zniwelowany. Zobaczymy jak będą 

większe deszcze. W tym tygodniu roboty zostaną zakończone. 

Jest problem z piecem c.o. w budynku po gimnazjum. Piec funkcjonował 20 lat i konieczna 

jest wymiana. System pracuje na piecu zasilającym. Dobrze, że nie ma niskich temperatur. 

Aby uniknąć zbyt dużych kosztów nie będziemy wymienić całej automatyki, tylko kupimy 



piec 300 kW tej samej firmy. Są to piece przemysłowe. Kupując piec innej firmy to 

musielibyśmy wymienić całą automatykę. Oferta innej firmy może byłaby tańsza, ale w 

kwestii finansowej, w finalnym zakończeniu, przeróbka automatyk iw znacznej mierze  

wpłynęła by na wydatek. Obecna automatyka jest w dobrym stanie, funkcjonująca. Szacunek 

wstępny to 140 – 150 tys. zł. Z tym problemem będziemy musieli się zmierzyć. 

W porozumieniu ze Starosta przejęliśmy budynek w Lipiu od Skarbu Państwa. Budynek jest 

w nienajgorszym stanie i przy niewielkim nakładzie może być zapleczem mieszkań 

socjalnych. 

Jest sprawa utwardzenia terenu koło beczki płytą betonową w Trzylatkowie Małym. Koszt to 

15 tys. zł, kwestia dołożenia 5 tys. zł. 

Na terenie Błędowa są ustawione i przygotowane pojemniki z mieszanką piachu i soli gdyby 

była taka potrzeba. 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk zapytał się, czy nie można wykorzystać środków z 

MIAS-ów? 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że jest to gminna działka. Mają 10 tys. zł i chcą to 

wykorzystać. 

Radny Andrzej Kępka powiedział, że Wójt mówi o zakończeniu wożenia a nie może się 

doprosić dla sołectwa Błogosław jednego zestawu tłucznia od miesiąca. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że sprawdzi to w Urzędzie. 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z działalności poszczególnych komisji w 

okresie miedzy sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk poinformował, że w okresie miedzy sesjami odbyły się 

dwie Komisje Rewizyjnej. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

5. Zapoznanie się Rady z wnioskami z Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kołacz zapoznał Radę z wnioskami Komisji 

Rewizyjnej z dnia 28 października 2020 roku 

Wnioski stanowią załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że ustosunkuje się do wyboru wykonawcy. Były 

problemy od kilku lat z pozyskaniem wykonawcy na remont tego dachu. Dach na hali 

sportowej przeciekał , ale nikt nie chciał się tego podjąć. Jak podjął się p. Latoszek, to pytał 

się czy podejmujemy się naprawy. Teraz macie  Państwo wątpliwości. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kołacz powiedział, ze  w żadnych 

dokumentach nie ma zapisu a jakich materiałów został wykonany remont dachu, może 

uszczelniono dach  plasteliną. Siatkarze, którzy korzystają z sali twierdzą że dach dalej 

przecieka. 

 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że był niewielki zaciek na łączeniu jednej płyty. Nie 

będziemy teraz zdejmować pół dachu. Należy obserwować to miejsce, Wykonawca dał 

gwarancję na trzy lata. Te miejsca trzeba po uszczelniać. To nie jest problem jak kiedyś. Są 

pojedyncze skroplenia, a nie jak kiedyś nie zagrażające niczemu. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że teraz przegłosujemy wnioski dotyczące 

powołania biegłego. Aby można było powołać biegłego rada musi wyrazić zgodę. 



Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że był powołany inspektor budowlany, który 

nadzorował jakość robót i je przyjął. 

 

Radny Dariusz Rybak powiedział, że jeśli Przewodniczący komisji chce zapłacić biegłemu to 

powinien być inny zapis. Nie możemy głosować nad wnioskami z Komisji z dnia 28 

października 2020 roku. 

 

Radny Dominik Górecki powiedział, że już zagłosował, ale może ktoś na każdy punkt 

wniosku ma inne zdanie. Może jest techniczna możliwość reasumpcji głosowania. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że głosujemy wszystkie wnioski komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie wniosków z Komisji Rewizyjnej z dnia 28.10.2020r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, 

Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

PRZECIW (2) 

Leszek Bobrowski, Dariusz Rybak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Rybicki 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk stwierdził, że wnioski zostały przyjęte. 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kołacz zapoznał Radę z wnioskami Komisji 

Rewizyjnej z dnia 25 listopada 2020 roku 

Wnioski stanowią załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że formułując takie wnioski nie wysłuchaliście ani 

mnie ani pracownika p. Filipowicza. Macie wielkie domniemanie o przekrętach. Materiały 

zakupione przez p. Filipowicza były o znacznie mniejszych cenach. Nie ma sobie nic do 

zarzucenia. Były wielkie zaniedbania informatyczne w Urzędzie Gminy, gdyby dalej tak 

trwało to musielibyśmy szykować wielkie pieniądze na grzywny.. Moglibyśmy zapłacić 

wielkie kary. Są to niesłuszne wnioski. Nikt się nie zastanawiał gdybyśmy potracili dane, to 

jak je później odzyskać. To, że zrobił taki ruch i  uchronił gminę przed konsekwencjami, 

później wyciągane niesłuszne wnioski. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kołacz zapytał się, kto kogo śledzi i kto na 

kogo nasyła. Nie wie o co chodzi, czy komisja kogoś śledzi. My nie wysyłamy do innych 

organów anonimów. Pod każdym wnioskiem się podpisuje. 

 



Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że dokumenty wskazują jednoznacznie to 

co wskazują. My tego nie będziemy rozstrzygać. 

 

Radny Dariusz Rybak zapytał się co stoi za 1 i 2 punktem wniosku, aby nie prenumerować 

Jabłonki i Nowych Dni oraz nie prenumerować Rzeczypospolitej i Echa Dnia? Jakie 

nieprawidłowości wykryliście, że aż tak daleko idące wnioski zostały napisane?  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kołacz powiedział, że Gazety Jabłonka i Nowe 

Dni za które Gmina płaci nie odzwierciedlają zbyt dużo tego co się dzieje w gminie. Były tam 

artykuły walka z nami radnymi. Nie ma tam nic ciekawego. Nie mamy co pokazywać. 

Odnośnie gazet codziennych Rzeczypospolita i Echo Dnia mieliśmy taką wiadomość, że są to 

gazety dla Wójta i Sekretarza. Potraktowaliśmy to jako gazety prywatne. 

 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że do gazet każdy ma dostęp. W Rzeczypospolitej są 

opracowania przepisów, natomiast w Echo Dnia są ogłaszane przetargi, jako dowód, są 

wycinane do dokumentacji. 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kołacz powiedział, że te gazety nie są nigdzie 

wyłożone w gminie, że są tylko w tych dwóch pokojach i nikt tego nie widział. I stąd taka 

decyzja. Czasopisma branżowe powinny zostać. Te gazety powinny być w jakimś miejscu i 

nikt nie potrafił odpowiedzieć, gdzie one są wyłożone dla wszystkich. 

 

Sekretarz Gminy Jacek Adamski powiedział, że wcześniej gazet prenumerowanych było 

bardzo wiele. W związku z tym, że są trudności finansowe i wydatki powinny być 

przemyślane, była analiza, które gazety codzienne zostawić.  Doszliśmy do wniosku, że 

jedyna gazetą prawną ewentualnie Gazeta Prawna jest Rzeczypospolita, która codziennie  

dostarcza informacji z zakresu prawa cywilnego i administracyjnego ale również komentarze 

które umożliwiają dobre podjęcie decyzji. Gazeta Echo Dnia odniesienie co dzieje się w 

regionie. 

Wybór był merytoryczny i finansowy. Dostępność jest powszechna. Gazety leżą na biurku, 

nie są to gazety prywatne. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że była rozmowa aby był jakiś kącik 

prasowy. Wracając do tych dwutygodników, to koszt ich to 1000 zł miesięcznie za każdy w ½ 

formatu A3. W umowie miała to być reklama gminy, a w ostatnim czasie idzie w innym 

kierunku. Te dwie gazety rocznie kosztują nas 24 tys. zł. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kołacz powiedział, że ten wniosek  odnośnie 

gazet rzeczypospolita i Echa Dnia możemy się wycofać.  Mieliśmy sprzeczne informacje. 

Może błąd że nie zapytaliśmy się p. Wójta czy p. Sekretarza. Zapytaliśmy pracowników 

odpowiedzialnych za prenumeratę tych gazet. 

 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że trzeba sprawdzać dogłębnie, u źródła. 

 

Radny Dariusz Rybak zapytał się, czy będzie glosowanie blokowe? 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że będziemy głosować oddzielnie. 

 



Radny Dariusz Rybak powiedział, że z tego co rozumie to p. Krzysztof i jego zwolennicy są 

zdania aby gmina ponosiła koszty na prasę która będzie państwa wielbić i chwalić, a 

przeciwni prasie która prawdopodobnie pisze obiektywna prawdę. Dlatego nie rozumie, że 

chcecie Państwo zabronić  reszcie społeczeństwa naszej gminy dotarcie do informacji która  

będzie ich satysfakcjonowała i na którą oczekują. Czy chcecie ich na siłę uświadomić, że to 

co nasze to dobre a to co inne niedobre i „be”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kołacz powiedział, że gazety te 

prawdopodobnie piszą obiektywnie. To jest tak, że płacimy co miesiąc duże pieniądze za 

gazetę w której jest zdjęcie, że sypiemy tłuczeń. To bardzo wielka wiadomość, że w gminie 

sypie się na drogi tłuczeń. Jeśli ktoś ma Wójt, czy Rada jakąś informacje to idzie do gazety i 

płaci. Czy jest sens płacić 24 tys. zł, nie mamy się czym chwalić. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie wnioski Komisji Rewizyjnej z dnia 25.11.2020 pkt 1/ W roku 2021 nie nawiązywać 

umów z redakcjami: Jabłonka i Nowe dni,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, 

Zenon Żebrowski 

PRZECIW (3) 

Leszek Bobrowski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Robert Borkowski, Dominik Górecki, Aneta Wróblewska 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk stwierdził, że wniosek zostały przyjęty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcia wniosku z Komisji Rewizyjnej w dniu 25.11.2020 pkt. 2 W roku 2021 nie 

prenumerować gazet codziennych: Rzeczpospolita i Echa dnia.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Zenon Żebrowski 

PRZECIW (11) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Aneta 

Wróblewska 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk stwierdził, że wniosek został odrzucony. 



Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie wniosku z Komisji Rewizyjnej w dniu 25.11.2020 pkt 3 Przeprowadzić 

postępowanie o zapytanie ofertowe na zakup materiałów biurowych.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, 

Dariusz Rybak, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Marek Rybicki 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie wniosku z Komisji Rewizyjnej w dniu 25.11.2020 pkt 4 Wystąpić do Wójta z 

pismem jakie są licencje i oprogramowania, oraz przez kogo obsługiwane..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, 

Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Leszek Bobrowski, Dominik Górecki 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

 

Radny Dariusz Rybak  zapytał się , co to nadużycia stwierdzone przez Komisję Rewizyjną w 

pkt 5, że aż trzeba niezwłocznie rozwiązać umowę o prace z p. Filipowiczem. Jeśli p. Wójt się 

zastosuje do wniosków komisji, to będzie dalej z Urzędem Gminy, kto będzie obsługiwał 

Urząd pod względem informatycznym. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że p. Filipowicz pracuje na umowę o pracę 

na pól etatu i prowadzi w tym zakresie działalność gospodarczą i dostarcza artykuły do 

urzędu. Dostarcza materiały ze swojego sklepu co jest sprzeczne z przepisami prawa. Nie 

nasza kompetencja co będzie dalej. Mamy wydruk z CEiDG. Jest to stwierdzone po fakturach 

Jeśli to nieprawdziwe ktoś inny to rozstrzygnie. To jest wniosek komisji rewizyjnej. 

 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że były to korzystniejsze ceny na te artykuły i 

skorzystaliśmy z tej oferty. Państwa wniosek jest tylko wnioskiem. Zasięgnie opinii 



prawniczej i do tego czasu nie będzie z  p. Filipowiczem rozwiązywał umowy, jeśli organ 

nadrzędny tego nie stwierdzi. Taka sytuacja była w Gimnazjum, gdzie człowiek niewinny 

został zwolniony i później był problem. Najpierw trzeba udowodnić winę i wyciągać 

konsekwencje. Nie jesteście Państwo prawnikami i wchodzenie w czyjeś kompetencje to 

trzeba trochę wystopować. Nie macie Państwo do tego kompetencji, Państwo nie 

zawieraliście umowy i za to nie odpowiadacie. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kołacz powiedział, że jako Przewodniczący 

Komisji rewizyjnej nie musi się znać. To są nasze wnioski. P. Filipowicz wczuł się w role, że 

jest ważniejszy od p. Wójta. Pisze różne wnioski, będzie mnie sprawdzał, p. kierownik 

naszego biura. Nie zajmuje się tym co powinien. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że jest to tylko nasz wniosek a czy Pan się 

do tego ustosunkuje to  jego sprawa. Decyzje podejmie p. Wójt. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kołacz proponuje, abyście przyszli jak będzie 

Komisja Rewizyjna, weźmiecie sobie dokumenty które kontrolowaliśmy z dwóch ostatnich 

komisji , przeczytacie i przemyślicie wszystkie sprawy. Zaprasza na Komisję. Zrobimy 

komisje na dużej sali i wszystko przedyskutujemy. 

 

Radny Dariusz Rybak powiedział, że wcześniej Komisja Rewizyjna była w poważnym 

składzie i wszyscy dobrze współpracowali, a Panu Przewodniczącemu nie pasowało. Więc 

zrobiliście co zrobiliście. Pan zaprasza nas abyśmy się przyglądali jak Państwo pracujecie. 

Jak w poprzednim roku chcieliśmy pracować to Pan Przewodniczący nie miał chęci ani czasu. 

W tym roku Pan nabrał wielkiego animuszu do pracy, pozbawiając części rady do pracy w 

komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kołacz powiedział, że przeszedł na emeryturę i 

ma dużo czasu. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że jak Pan darek nazywa prace komisji w 

ubiegłym roku to jest daleki od tej pracy, jak to wyglądało w wykonaniu w tamtym składzie 

wypicie kawy i powiedzeniu że wszystko jest dobrze. Uważa, że nie tędy droga. Komisja jest 

od tego żeby kontrolowała. 

 

Radny Dariusz Rybak zapytał się, ile było komisji w tamtym roku i ile było obstrukcji. Była 

kontrola delegacji i pracowaliśmy nad tymi delegacjami. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że żadnych wniosków nie było. Wszystko 

było dobrze. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie wniosku Komisji Rewizyjnej w dniu25.11.2020 pkt 5 W wyniku stwierdzonych 

nadużyć a także zakazów określonych w art. 30 ust. 1-2 ustawy o pracownikach 

samorządowych powinna być niezwłocznie rozwiązana umowa o pracę z p. Arturem 

Filipowiczem.  

 

 

 



Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, 

Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

PRZECIW (3) 

Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Marek Rybicki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Robert Borkowski, Dariusz Rybak 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie wniosku z Komisji Rewizyjnej z dnia 25.11.2020 pkt 6 Skierować sprawę do 

organów ścigania na działania p. Artura Filipowicza i p. Mirosława Jakubczaka..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, 

Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

PRZECIW (4) 

Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Dariusz Rybak, Marek Rybicki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Borkowski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

 

 

6. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk poinformował o złożonych oświadczeniach 

majątkowych radnych i Wójta Gminy. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

7. Informacja z wykonania budżetu gminy Błędów  za I półrocze 2020 z wykonania 

budżetu gminy.  

 

Informację radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na sesję w programie eSesja. 



 

Skarbnik Gminy Barbara Binkiewicz  zapoznała z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

Opinia RIO stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Dyskusja; 

 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że należy zwrócić uwagę co  RIO sugeruje do 

niezapłaconej kwoty do Natury, bo później będzie że nie słyszeliśmy nie wiedzieliśmy. Rada 

wprowadziła gminę w zobowiązania wymagalne. Nie wiem czy Państwo macie świadomość, 

mamy pozew do Sądu. Myśli, że nikt nam nie odpuści. Konsekwencje tego poniesie całe 

społeczeństwo. Nie powiedzie, że nie macie sobie nic do zarzucenia. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że dlaczego mamy płacić Naturze 

jak Natura ściąga wierzytelności i nie zamierza nam oddać kasy. Zastanawia się jak to działa 

w druga stronę. My zapłacimy wszystko, a Natura zbierze 200 tys.zł i co? Na dzień dzisiejszy 

zebrali 114 tys. zł, bo taka informacja do niego przyszła, może oddajmy im ta różnicę. 

Wezmą pieniądze i co. Daleka droga do tego wszystkiego. 

 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że jest to Pana zdanie, ale przepisy mówią co innego. 

Wynik jest taki jak przed chwilą p. Skarbnik przeczytała w opinii RIO. Możemy długo 

polemizować. Też nie jest za tym aby płacić, nas obarczą kosztami, sobie zbiorą pieniądze i 

jakoś tam trzymają zabezpieczenie. Natomiast nikt nam tego nie chce uznać, tylko na koniec 

rozliczenia. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że wg uchwały Związku Natura my 

też później powinniśmy wystąpić do Sądu jak nie oddadzą. Jak oni te środki wyliczą skoro 

mieszkańcy Grójca nie chcą płacić.  Dlaczego my mamy być tak oszukiwani. Jak widział 

ściągalność Grójca 20% z 1 mln zł. Jest to niewiarygodne aby Natura nie mogła 

przeprowadzić egzekucji ściągalności od mieszkańców. Najlepiej wierzytelność ściągnąć z 

Gminy a tamtego nie ruszać. U nas nie ma problemu ze ściągalnością od gospodarzy. To jest 

robione specjalnie. To jest jakieś kuriozum. 

 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że nie do końca, nie każdy zareaguje na pismo. U nas 

ściągalność jest prowadzona na bieżąco. Są jakieś umorzenia ale w sytuacjach nie 

podlegających dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że u nas sobie radzimy, przecież są 

to ci sami gospodarze. Tu można a tam nie, przecież jest ta sama procedura. 

 

Sekretarz Gminy Jacek Adamski powiedział, że ze strony prawnej są różne racje biorąc pod 

uwagę wykładnię Sądów. W naszym prawodawstwie nie ma zasady precedensu. Ponieważ 

nasza gmina została pozwana przez Związek Natura o zapłatę i przygotował odpowiedź. W 

kilku słowach wyjaśni, że kiedy przystępowaliśmy do Związku Natura przekazaliśmy 

wszystkie kompetencje z ustawy o utrzymaniu w czystości. Zatem nie tylko wszystkie 

kompetencje z gospodarką odpadami ale również rozliczeń łącznie z egzekucją należności.  

Sytuację mamy następującą, przeanalizował cała sytuację, wg tych wyliczeń które przekazał 

Związek Międzygminny Natura lata narastania należności. Okazuje się, że te pierwsze lata 

wymagania w stosunku Gminy są niewielkie, wzrastają wraz z latami. Ale co się dzieje, w 

ostatnim roku, w 2019 roku Rada Gminy podejmuje uchwałę o wyjściu ze Związku 



Międzygminnego, wówczas te zobowiązania wzrastają dwukrotnie. Nie kwota rok do roku, 

tylko wszystkie należności które były przez te lata były niższe o połowę, które jednego roku 

wzrosły ponad 400 tys. zł. Związek Międzygminny nie może przerzucać nieskutecznej 

egzekucji na Gminę ponieważ to było po stronie Związku. Na dzień wystąpienia ze Związku 

to Związek się z tego nie wywiązał a nie Gmina. Mieszkańcy składając deklarację mieli 

zobowiązania cywilno-prawne, które można egzekwować zgodnie z ustawą Ordynacja 

podatkowa i dlatego ten ciężar nie może być przerzucony na Gminę.  Przeanalizował kilka 

wyroków sądowych i są różne. Jak się Sąd zachowa trudno przewidzieć. 

 
                                                                                     Przerwa w obradach 11.50 – 12.15 

 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmiany w budżecie gminy na 2020 rok 

 

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na sesje w programie eSesja. 

 

Skarbnik Gminy Barbara Binkiewicz zapoznała z projektem uchwały i wyjaśniła, że w 

materiałach Radnych pominięty został § 926. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że na ostatnie j sesji wyszła 

sytuacja bardzo dziwna. Zarzucanie, że zrezygnowaliśmy z jakiejś inwestycji, po analizie 

wszystkich materiałów okazało się że to jest faktura za zeszły rok za projekt. Sołtys wsi 

Dąbrówka Nowa myślała, że ma cały projekt i my nie chcemy zapłacić za projekt drugiego 

odcinka, okazuje się że nie bo to jest zapłata z fundusz sołeckiego za projekt Firma ELBO 

która nie wywiązała się z wykonania projektu, do końca roku 2019, ale zrobiła do marca 

2020r. Ma to kosztować około 10 tys. zł. Pani sołtys myślała, że jest projekt na drugi odcinek, 

ale okazuje się ,że w gminie nikt nie złożył takiego zapotrzebowania. Przepadły pieniądze z 

funduszu sołeckiego na 10 tys. zł z uwagi na to że ELBO nie wywiązało się z umowy. Teraz 

p. Skarbnik wprowadziła to do budżetu. Była błędna informacja. 

 

Głosowano w sprawie : 
zmiany w budżecie gminy na 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Aneta 

Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził, że uchwała została przyjęta.  

 

 

 



 

b) zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Błędów na lata 2020-2033, 

 

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na sesje w programie eSesja. 

 

Skarbnik Gminy Barbara Binkiewicz zapoznała z projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Błędów na lata 2020-2033,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Aneta 

Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził, że uchwała została przyjęta.  

 

 

c) określenie stawek i zwolnień w podatku od nieruchomości od roku 2021, 

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na sesję w programie eSesja. 

 

Z projektem uchwały zapoznała Kierownik referatu podatkowego Paulina Matysiak. 

 

Radny Dominik Górecki  zaproponował, aby w § 2 pkt 3 uchwały wprowadzić zapis 

zwolnienie z podatku budynki mieszkalne lub ich części oraz pozostałe budynki lub ich części 

zajmowana na cele niemieszkalne. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że budynki od działalności 

gospodarczej  w sąsiednich gminach są ustalane w maksymalnych wysokościach. 

 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że podatki należy podwyższać delikatnymi ruchami a 

nie drastycznymi. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Robert Borkowski zapytał się, czym się kierował Pan Wójt 

proponując stawkę 0.40 zł od budynków mieszkalnych? 

 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że był problem aby spiąć budżet. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Robert Borkowski powiedział, że najpierw  urealnić powierzchnie 

budynków mieszkalnych a później się zastanawiać nad opłatami. 

 

Radny Dariusz Rybak powiedział, że mieszkańcy powinni zadeklarować powierzchnie 

budynków a później urealniać. 

 



Wiceprzewodniczący Rady Robert Borkowski powiedział, że to ma sens, musimy wiedzieć 

jaki mamy metraż. To nas czeka wcześniej czy później. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk zapytał się, ile mamy m2 budynków 

mieszkalnych zadeklarowanych? 

 

Kierownik Referatu Podatkowego Paulina Matysiak powiedziała, że 278 207 m2. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że jest to  dochód około 110 tys. zl 

rocznie. 

 

Kierownik Referatu Podatkowego Paulina Matysiak powiedziała, że są to dane z poprzednich 

lat. Wszystko trzeba zweryfikować. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzić w §2 ust 1 pkt 2 zapis " budynki mieszkalne lub ich części oraz pozostałe 

budynki lub ich części zajmowana na cele niemieszkalne".  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Aneta 

Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
określenie stawek i zwolnień w podatku od nieruchomości od roku 2021,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Aneta 

Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził, że uchwała została przyjęta.  

 

 

 



 

d) stawek podatku od środków transportowych i wolnień od roku 2021, 

 

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na sesje w programie eSesja. 

 

Z projektem uchwały zapoznała Kierownik referatu podatkowego Paulina Matysiak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że stawki są na poziomie roku 

2020. 

 

Głosowano w sprawie: 
stawek podatku od środków transportowych i wolnień od roku 2021,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Aneta 

Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził, że uchwała została przyjęta.  

 

e) wyrażenia zgody na przyjęcie w użyczenie gruntu będącego własnością Wspólnoty Wsi 

Goliany na rzecz Gminy Błędów – punkt zdjęty z porządku obrad. 

 

f) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz 

szczegółowych warunków jego funkcjonowania w Gminie Błędów, 

 

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na sesje w programie eSesja. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że są zmiany w przepisach i należy 

zmienić uchwałę. 

 

Głosowano w sprawie: 
trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz 

szczegółowych warunków jego funkcjonowania w Gminie Błędów,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Aneta 

Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 



 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził, że uchwała została przyjęta.  

 

 
                                                                                                Przerwa w obradach 12 60 – 13.20 

W czasie przerwy kluby radnych uzgadniały składy osobowe poszczególnych komisji. 

 

 

g) uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej, 

 

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na sesje w programie eSesja. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że do uzupełnienia tej Komisji 

zaproponowano radnego Dariusza Rybaka, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Aneta 

Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził, że uchwała została przyjęta. 

 

h) powołanie Komisji Skarg, wniosków i petycji, 
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na sesję w programie eSesja. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że do Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji kluby radnych zaproponowały radnych: Zenon Żebrowski, Aneta Wróblewska, 

Andrzej Kępka, Dominik Górecki.  

Kolejno wywoływani radni wyrazili zgodę na kandydowanie do tej komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 
powołanie Komisji Skarg, wniosków i petycji,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Aneta 

Wróblewska, Zenon Żebrowski 



NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził, że uchwała została przyjęta. 

 

i) powołanie Komisji Rozwoju Społeczno Gospodarczego, Budżetu, Finansów i Rolnictwa, 
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na sesję w programie eSesja. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że do Komisji Rozwoju Społeczno 

Gospodarczego, Budżetu, Finansów i Rolnictwa kluby radnych zaproponowały radnych: 

Robert Borkowski, Andrzej Kępka, Piotr Piekarski, Krzysztof Kołacz, Dariusz Rybak, Leszek 

Bobrowski. 

 

Kolejno wywoływani radni wyrazili zgodę na kandydowanie do tej komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 
powołanie Komisji Rozwoju Społeczno Gospodarczego, Budżetu, Finansów i Rolnictwa,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Aneta 

Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził, że uchwała została przyjęta. 

 

j) powołanie Komisji, Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na sesję w programie eSesja. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że do Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji kluby radnych zaproponowały radnych: Aneta Wróblewska, Robert 

Borkowski, Sebastian Oziemski, Krzysztof kołacz, Dominik Górecki, Dariusz Rybak, Leszek 

Bobrowski. 

 

Kolejno wywoływani radni wyrazili zgodę na kandydowanie do tej komisji. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
powołanie Komisji, Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Aneta 

Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził, że uchwała została przyjęta. 

 

k) powołanie Komisji Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej, Przestrzegania Prawa i 

Porządku 

 

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na sesję w programie eSesja. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że do Komisji Ochrony Zdrowia, 

Opieki Społecznej, Przestrzegania Prawa i Porządku kluby radnych zaproponowały radnych: 

Piotr Piekarski, Aneta Wróblewska, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka. 

 

Kolejno wywoływani radni wyrazili zgodę na kandydowanie do tej komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 
powołanie Komisji Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej, Przestrzegania Prawa i Porządku.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Aneta 

Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził, że uchwała została przyjęta. 

 

l) wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na sesję w programie eSesja. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk na Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji zaproponował radnego Zenona Żebrowskiego, który wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Aneta 

Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził, że uchwała została przyjęta. 

 

m) wyboru Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno Gospodarczego, Budżetu, 

Finansów i Rolnictwa 

 

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na sesję w programie eSesja. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk na Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Społeczno Gospodarczego, Budżetu, Finansów i Rolnictwa zaproponował radnego Roberta 

Borkowskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyboru Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno Gospodarczego, Budżetu, Finansów i 

Rolnictwa,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Aneta 

Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził, że uchwała została przyjęta. 

 

n) wyboru Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 
 

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na sesję w programie eSesja. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk na Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji zaproponował radną Anetę Wróblewską,  która wyraziła zgodę na 

kandydowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyboru Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Aneta 

Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził, że uchwała została przyjęta. 

 

o) wyboru Przewodniczącego Komisji Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej, Przestrzeganie 

Prawa i Porządku 

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na sesję w programie eSesja. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk na Przewodniczącego Komisji Ochrony 

Zdrowia, Opieki Społecznej, Przestrzeganie Prawa i Porządku zaproponował radnego Piotra 

Piekarskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyboru Przewodniczącego Komisji Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej, Przestrzeganie 

Prawa i Porządku.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Marek Rybicki, Aneta 

Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Leszek Słowiński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził, że uchwała została przyjęta. 

 

9. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski oraz udzielenie odpowiedzi. 

Interpelacje: 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk zapytał się, czy ktoś chciałby złożyć pisemna 

interpelację? 

Nikt nie złożył pisemnej interpelacji. 

Zapytania i wolne wnioski: 

Nikt się nie zgłosił. 

 

10. Sprawy różne. 

 

Radny Dominik Górecki podziękował za wsparcie  metalowego serca. Koszt wyniósł 2 600 zł. 

Serce od piątku już stoi i jest prawie pełne. Zebraliśmy mniej niż początkowo zakładaliśmy i 

kupiliśmy trochę mniejsze Na następną sesje postara się przynieść dokładniejsze 

sprawozdanie. Zostało trochę pieniędzy i zakupiliśmy worki w których trzeba będzie 



składować te korki. Ma nadzieje, że będzie to służyć i może uda się ustawić w innych 

miejscowościach. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że  widzi że serce stoi i będzie dobrze 

służyć. 

 

Wiceprzewodniczący Robert Borkowski zapytał się w jakim stanie jest budynek w Lipiu, co 

tam należałoby zrobić aby wprowadzić lokatorów? 

 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że z zewnątrz jest w nienajgorszym stanie, w ubiegłym 

roku wyremontowano dach. W wewnątrz wymaga jakiś przeróbek, odświeżenia. Jeśli miałby 

być to budynek socjalny to problemem będzie podział na lokale i olicznikowanie. Budynek 

jest skanalizowany, podłączony gaz. Jest szansa na wygospodarowanie 4 lokali. Gorzej będzie 

z sanitariatami.  

 

Wiceprzewodniczący Robert Borkowski zapytał się czy piec w budynku po gimnazjum jeszcze 

funkcjonuje? 

 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że nie. W Gimnazjum były dwa piece o większej i 

mniejszej mocy.  Jutro o 13.00 przyjedzie fachowiec, który przedstawi swoją ofertę i co nam 

zaproponuje. Obecnie jest włączony piec o mniejszej mocy. Obiekt jest ogrzewany, tylko tam 

muszą być dwa piece gdyż przy spadku dużych temperatur sobie nie poradzi. 

 

Wiceprzewodniczący Robert Borkowski powiedział, że był złożony wniosek na 

termomodernizację, może z tych środków skorzystać. 

 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że wniosek został złożony na budynek podstawówki. 

Jest propozycja kotłowni kontenerowej i wejście z kwarcowego komina. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk zapytał się czy te lokale socjalne w Lipiu będzie 

Gmina remontowała, czy sami najemcy? 

 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że skoro są to lokale socjalne to Gmina będzie je 

remontować.  Jest ustawa w sprawie cowidowych środków ale tylko dla miejscowości 

popegeerowskich. U nas się mówi o trzech miejscowościach. Trzeba się zastanowić i na 

Komisji Finansowej wytypować te miejscowości. Należy przygotować projekty, aby w to 

wejść. Znaczący problem jest z oczyszczalnia w Bielanach. Może pomyśleć o drodze w 

kierunku p. Kincla. 

 

Radny Dominik Górecki powiedział, że chociaż nie pamięta tamtych czasów to wydaje się, że 

są 4 miejscowości popegeerowskie Bielany, Lipie, Błędów i Dańków. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że  dzisiaj została powołana Komisja 

Finansowa i się zbierze. Jeśli będą potrzebne finanse na ten cel to nie będzie problemu. 

 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że nie wiemy jaki będzie procentowy nasz udział. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że  budynek w Lipiu ma dość spore 

pomieszczenia i można podzielić na jakieś lokale. Nakłady mogą być  dość duże. 

 



Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że można pomyśleć o jakiejś termomodernizacji, 

rozdzielić media, zrobić elewację zewnętrzna. Zawsze ktoś pyta o lokal. Samorządy nie są w 

stanie zabezpieczyć tyle lokali ile jest zapotrzebowania. 

 

Radny Andrzej Kępka zapytał się na jakim etapie jest budowa drogi we wsi Bolesławiec 

Leśny?  

 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że jest już mapa, którą p. Kasia w ubiegłym tygodniu 

przywiozła i będziemy zlecać do kosztorysowania i całej dokumentacji. 

 

Wiceprzewodniczący Robert Borkowski zapytał się co z drogą z FOGR na odcinek 

Tomczyce? 

Czy nie będzie przeszkadzać, że ta droga tez nie ma nadanego numeru? 

 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że nie ponieważ ta inwestycja została zaczęta kilka lat 

wcześniej i mamy decyzję na całość drogi. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk powiedział, że  z tego co pamięta to wnioski składa się 

do końca roku. Podjęliśmy decyzję że w kolejnym roku będzie do FOGR zgłoszona droga 

przez Tomczyce. 

 

W wyniku wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk o godz. 1400 

zakończył sesję słowami: „ Zamykam Sesję Rady Gminy Błędów”. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy Błędów 

Piotr Jakubczyk 

  

 
Przygotował(a): Hanna Jankowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


